

**Consent to Use of Personal Data for Direct Marketing Purpose**  
**使用个人资料作直接促销用途同意书**

Account Name:

账户名称:

Account Number:

账户号码:

**This instruction supersedes any prior instructions given by me/us to you in relation to the use of my/our personal data for direct marketing purpose.**

**本指令取代任何本人/吾等先前向贵公司发出有关使用本人/吾等的个人资料作直销用途的指示。**

- I / We hereby consent to the use of my / our Personal Information / Customer Information as defined under Appendix I and II (as applicable) of the Customer Agreement for direct marketing and such direct marketing activities shall only directly related to the opening or continuation of my / our accounts with BOCI Securities Limited ("BOCIS") and the provision of financial services by BOCIS to me / us.

本人/吾等同意使用本人/吾等根据客户协议附录一及二定义下的个人资料/客户资料作直接促销之用, 而该直销活动只会为与本人/吾等于中银国际证券有限公司开立或继续维持账户, 及中银国际证券有限公司向本人/吾等提供金融服务有关。

- I / We hereby consent to the use of my / our Personal Information / Customer Information as defined under Appendix I and II (as applicable) of the Customer Agreement for direct marketing by BOCIS, any Group Company or other carefully selected financial, insurance, telecommunications service providers of other financial, insurance or telecommunications products and / or services and such direct marketing activities may or may not directly related to the opening or continuation of my / our accounts with BOCIS and the provision of financial services by BOCIS to me / us.

本人/吾等同意中银国际证券有限公司、其任何集团公司或其他仔细挑选之金融、保险、电信服务提供商使用本人/吾等根据客户协议附录一及二定义下的个人资料/客户资料作直接促销之用, 而该直销活动可能会或可能不会为与本人/吾等于中银国际证券有限公司开立或继续维持账户, 及中银国际证券有限公司向本人/吾等提供金融服务有关。

**Declaration by Customer 客户声明:**

I / We have carefully read, fully understood and continued to agree to accept and be bound by the Notice and Statement Relating to the Personal Data (Privacy) Ordinance (Cap. 486 of the Laws of Hong Kong) as set out in Appendix I and II (as applicable) to the Customer Agreement.

本人/吾等已仔细阅读, 完全理解并继续同意接受并遵守载于客户协议附录一及二有关个人资料(私隐)条例(香港法例第 486 章)的通知及声明。

(For corporate customer 适用于公司账户)

- Where personal data or information relating to any of our representatives (including directors, employees, agents, customer (direct or indirect) or affiliates) or any third party is provided to or held by BOCIS in the course of its business dealings with BOCIS, we undertake and represent that we have obtained the relevant consent of our representatives to enable BOCIS to use, process, deal, share or transfer such data or information in accordance with the purposes and requirements of Appendix I and II (as applicable) of the Customer Agreement and we agree that we will promptly provide evidence of such consents as and when requested by BOCIS.

如吾等在与中银国际证券有限公司进行业务交易过程中向中银国际证券有限公司提供或被中银国际证券有限公司所持有吾等任何代表(包括董事、雇员、代理、客户(直接或间接)或关联方)或任何第三方的个人资料或数据, 吾等承诺并声明, 吾等已经获得吾等代表的相关同意, 准许中银国际证券有限公司根据客户协议附录一和附录二中所述目的和要求使用、处理、处置、分享或转移这些数据或数据, 并且吾等同意将在中银国际证券有限公司提出请求时及时向中银国际证券有限公司提供有关上述同意的证明。

Customer's Signature:

Date:

客户签署:

日期: